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   PROTOKÓŁ NR IX/2025 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W SULMIERZYCACH 

ODBYTEJ W DNIU 28 LUTEGO 2025 ROKU, O GODZ. 8:00 

W SALI NARAD URZĘDU MIEJSKIEGO 

 

Na podstawie artykułu 20 ustęp 2 ustawy o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dziennik 

Ustaw z 2024 r., pozycja 1465) Przewodniczący Rady Miejskiej – Krzysztof Pauliński o godz. 

8:00 w sali narad Urzędu Miejskiego otworzył IX sesję Rady Miejskiej w Sulmierzycach.  

Na podstawie listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu Przewodniczący Rady 

stwierdził, że w sesji bierze udział 14 radnych. tj. 93,33 % ustawowego składu Rady i jest to 

podstawą do obradowania i podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący powitał Burmistrza Sulmierzyc pana Dariusza Dębickiego, Sekretarza Miasta 

panią Karinę Błaszczyk, Skarbnika Miasta pana Kamila Karbowiaka, Radną Powiatu 

Krotoszyńskiego panią Małgorzatę Wysocką,  panią Beatę z obsługi Rady oraz pana Marcina 

Lisa pracownika Urzędu.  

 

Przewodniczący poinformował, że na podstawie przepisu art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie 

gminnym obrady Rady Miejskiej w Sulmierzycach są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. W związku z powyższym podczas wypowiedzi poprosił 

o zachowanie przepisów dotyczących ochrony danych osobowych.  

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad. 

 

Ad 2. Porządek obrad: 

1. Otwarcie 

2. Przedstawienie porządku obrad 

3. Wystąpienia zaproszonych gości 

4. Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z okresu międzysesyjnego 

5. Przyjęcie protokołu z VII i VIII sesji 

6. Wnioski i oświadczenia radnych 

7. Interpelacje i zapytania radnych 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Stałych Rady Miejskiej za rok 2024 

9. Przyjęcie planu pracy Rady oraz Komisji Stałych Rady Miejskiej na rok 2025 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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 a) uchwalenia Programu współpracy miasta Sulmierzyce z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

wolontariacie na 2025r. 

 b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krotoszyńskiemu na realizację zadania pn. 

Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu Powiatu Krotoszyńskiego. 

 c) wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia dodatkowych udziałów w Spółce z ograniczoną 

odpowiedzialnością „Oświetlenie Uliczne i Drogowe” z siedzibą w Kaliszu 

 d) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2025 rok 

 e) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce na lata 

2025-2030 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne głosy i wnioski 

13. Zakończenie  

 

Ad 3. Wystąpienia zaproszonych gości 

Głos zabrała Radna Powiatu Krotoszyńskiego pani Małgorzata Wysocka, która przedstawiła 

aktualną sytuację w powiecie, koncentrując się na problemach szpitala, który wymaga wsparcia 

finansowego. Podkreśliła, że szpital na koniec roku wypracował ryczałt, co jest pozytywną 

informacją, jednakże nadal boryka się z problemami kadrowymi i finansowymi. Ponadto 

poinformowała, że Powiatowy Zarząd Dróg poszukuje nowego dyrektora.  

Głos w dyskusji zabrał burmistrz Dariusz Dębicki, Radna Agnieszka Woszczyńska.  

 

Ad 4. Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z okresu międzysesyjnego 

Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie zostało zamieszczone w systemie e-sesja, 

następnie otwarł dyskusję nad sprawozdaniem. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu.  

Burmistrz na prośbę Radnej Agnieszki Woszczyńskiej kolejno omówił punkty zawarte w 

sprawozdaniu. Omówił m.in. spotkania z przedstawicielami różnych instytucji, w tym 

dotyczące dożynek powiatowych oraz planów związanych z komunikacją w regionie. Wskazał 

na potrzebę wsparcia finansowego dla szpitala oraz omówił sytuację związaną z remontem 

ratusza. 

W dyskusji na temat sprawozdania udział wzięli: Przewodniczący Rady oraz  Radna Agnieszka 

Woszczyńska.  

W związku z brakiem dalszych pytań do sprawozdania Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 
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Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z okresu międzysesyjnego 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Jan Januszkiewicz, Adam 

Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (1) 

Krystyna Ignaszewska, 

 

Ad 5. Przyjęcie protokołu z VII i VIII sesji 

Przewodniczący poinformował, że protokoły z sesji były dostępne w Biurze Rady oraz 

udostępnione w systemie e-sesja.  

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych ma pytania lub uwagi do protokołów. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z VII sesji 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Jan Januszkiewicz, Adam 

Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (1) 

Krystyna Ignaszewska, 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z VIII sesji 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Jan Januszkiewicz, Adam 

Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (1) 

Krystyna Ignaszewska, 

 

Ad 6. Wnioski i oświadczenia radnych 

Przewodniczący poinformował, że na jego ręce nie wpłynęły żadne wnioski i oświadczenia 

radnych.  

 

Ad 7. Interpelacje i zapytania radnych  

Przewodniczący Rady stwierdził, że nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie. Wobec 

powyższego zapytał czy ktoś z radnych chce złożyć interpelację lub zapytanie. 

Żaden z radnych nie złożył interpelacji ani zapytania.  

 

Ad 8.  Sprawozdanie z działalności Komisji Stałych Rady Miejskiej za rok 2024.  

Przewodniczący poinformował, że sprawozdania zamieszczone zostały w systemie e-sesja. 

Wobec braku pytań do sprawozdań Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku 

obrad.   

 

Ad 9. Przyjęcie planu pracy Rady oraz Komisji Stałych Rady Miejskiej na rok 2025 

Przewodniczący poinformował, że plany pracy zostały zamieszczone w systemie e-sesja. 

Wobec braku pytań do planów pracy zarządził głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie planu pracy Komisji Gospodarczej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Jan Januszkiewicz, Adam 

Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (1) 

Krystyna Ignaszewska, 

Głosowano w sprawie: 
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Przyjęcie planu pracy Komisji Społecznej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Jan Januszkiewicz, Adam 

Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (1) 

Krystyna Ignaszewska, 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie planu prac Komisji Rewizyjnej.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Jan Januszkiewicz, Adam 

Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (1) 

Krystyna Ignaszewska, 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Jan Januszkiewicz, Adam 

Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (1) 

Krystyna Ignaszewska, 
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Ad 10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia Programu współpracy miasta Sulmierzyce z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego wolontariacie na 2025r. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Programu współpracy miasta Sulmierzyce z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

wolontariacie na 2025r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Jan Januszkiewicz, Adam 

Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (1) 

Krystyna Ignaszewska, 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę  

Nr IX/67/2025 w sprawie uchwalenia Programu współpracy miasta Sulmierzyce z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego wolontariacie na 2025r. 

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krotoszyńskiemu na realizację zadania 

pn. Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu Powiatu Krotoszyńskiego. 
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Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krotoszyńskiemu na realizację zadania pn. 

Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu Powiatu Krotoszyńskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Jan Januszkiewicz, Adam 

Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (1) 

Krystyna Ignaszewska, 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

IX/68/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krotoszyńskiemu na 

realizację zadania pn. Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu Powiatu 

Krotoszyńskiego. 

Uchwała stanowi załącznik nr 5  do protokołu 

 

c) wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia dodatkowych udziałów w Spółce z 

ograniczoną odpowiedzialnością „Oświetlenie Uliczne i Drogowe” z siedzibą w 

Kaliszu 

Głos w sprawie uchwały zabrała Radna Agnieszka Woszczyńska. Udział w dyskusji na temat 

montażu dodatkowych opraw w mieście zabrała Sekretarz Miasta Karina Błaszczyk, Burmistrz 

Dariusz Dębicki Przewodniczący Rady oraz Radny Jan Januszkiewicz.  

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 
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Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia dodatkowych udziałów w Spółce z ograniczoną 

odpowiedzialnością „Oświetlenie Uliczne i Drogowe” z siedzibą w Kaliszu 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Jan Januszkiewicz, Adam 

Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (1) 

Krystyna Ignaszewska, 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

IX/69/2025 w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia dodatkowych udziałów w 

Spółce z ograniczoną odpowiedzialnością „Oświetlenie Uliczne i Drogowe” z siedzibą w 

Kaliszu 

Uchwała stanowi załącznik nr 6  do protokołu 

 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2025 rok 

Skarbnik przedstawił autopoprawkę do uchwały. 

Głosowano w sprawie 

Autopoprawka do uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2025 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Jan Januszkiewicz, Adam 

Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (1) 
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Krystyna Ignaszewska, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Głosowano w sprawie 

zmieniający uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2025 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Jan Januszkiewicz, Adam 

Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (1) 

Krystyna Ignaszewska, 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

IX/70/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2025 rok 

Uchwała stanowi załącznik nr 13  do protokołu 

 

e)  zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce 

na lata 2025-2030 

Skarbnik przedstawił autopoprawkę do uchwały. 

Głosowano w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce na lata 

2025-2030 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Jan Januszkiewicz, Adam 

Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (1) 

Krystyna Ignaszewska, 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce na lata 

2025-2030 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Jan Januszkiewicz, Adam 

Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (1) 

Krystyna Ignaszewska, 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

IX/71/2025 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Sulmierzyce na lata 2025-2030 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu 

 

Ad 11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych  

Przewodniczący Rady stwierdził, iż na jego ręce nie wpłynęły żadne zapytania i interpelacje 

radnych i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.     

 

Ad 12. Wolne głosy i wnioski 

W posiedzeniu Sesji Rady uczestniczył Kierownik Zakładu Usług Komunalnych Ireneusz 

Knychała.  

Przewodniczący Rady otwarł dyskusję, w której udział wzięli:  

Radny Bartosz Kokot w sprawie umożliwienia przejazdu przez objazd pojazdom rolniczym 

oraz w sprawie agresywnego psa biegającego przy placu zabaw na ulicy Powstańców Wlkp.   

Głos w sprawie sytuacji związanej z trwającym remontem na drodze wojewódzkiej na ulicy 

Strzeleckiej zabrał Burmistrz Dariusz Dębicki.  
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Głos w sprawie dostarczania wody mieszkańcom oraz statystyk dot. zużycia wody zabrał 

Kierownik ZUK. Głos w tej sprawie zabrali również Przewodniczący Rady, Radna Agnieszka 

Woszczyńska oraz Burmistrz Dariusz Dębicki.  

Radna Agnieszka Woszczyńska zabrała głos w następujących sprawach: zbyt emocjonalnych 

wypowiedzi Burmistrza, remontu mostu we wsi Gołkowo. Głos w sprawie remontu mostu 

zabrał również Radny Marek Matyba, Radny Bartosz Kokot oraz Przewodniczący Rady.   

Radny Mikołaj Paryas zabrał głos w sprawie potrzeby łatania dróg na ulicy Miodowej, Asnyka 

oraz pozostałych ulicach miasta. Głos w sprawie łatania dziur w drogach zabrała również Radna 

Agnieszka Woszczyńska oraz Kierownik Zakładu Usług Komunalnych.  

Przewodniczący Rady zapytał o planowane w najbliższym czasie do wykonania prace przez 

ZUK w mieście, ponadto przedstawił Kierownikowi zadania, które według niego powinny być  

wykonane w pierwszej kolejności. Ponadto poruszono kwestie zakupu zamiatarki.  

Przewodniczący Rady zabrał głos w sprawie konieczności udrożnienia rowów w mieście, głos 

w tej sprawie zabrał również radny Jan Januszkiewicz.  

Radna Agnieszka Woszczyńska zabrała głos w sprawie koszenia trawy na ulicy Jana Pawła II, 

w sprawie funkcjonowania hydrantów w mieście oraz projektu rewitalizacji Rynku.  

Przewodniczący Rady zapytał o wyciętą choinkę przy SDK. Głos w sprawie wycinki drzew w 

mieście zabrał również Mikołaj Paryas. Sekretarz Miasta Karina Błaszczyk zabrała głos w 

sprawie zaleceń Państwowej Straży Pożarnej w Krotoszynie dot. impregnacji całego strychu w 

Urzędzie środkiem ognioodpornym oraz zabezpieczenia płytami ognioodpornymi, ponadto 

poinformowała o zleconym do wykonania projekcie na remont elewacji budynku Urzędu. 

Burmistrz Dariusz Dębicki zabrał głos w sprawie budowy ścieżki pieszo-rowerowej na ulicy 

Odolanowskiej. Radny Marek Matyba zabrał głos w sprawie remontu sulmierzyckiego Ratusza 

(remont schodów), głos w tej sprawie zabrał Burmistrz oraz Radna Agnieszka Woszczyńska.  

 

Ad 13. Zakończenie   

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Sulmierzycach o godzinie 10:05  zamknął IX Sesję Rady Miejskiej w Sulmierzycach.  

 

Protokołowała: 

Beata Mączak 


